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PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare din data de 20 octombrie 2021

Modalitatea de desfăşurare a şedinţei: online, prin mijloace electronice, prin platforma online de 
videoconferinţă ’’Cisco Webex” .

Preşedinte de şedinţă -  dl. Crăciun Ovidiu Andrei.

Sunt prezenţi următorii consilieri locali: dl. Ardelean Radu Daniel, dl. Bizău Simion, dl. Bărbuş 
Gheorghe, dl. Buhan Horia, d-na Câmpan Mihaela Elena, dl. Cirţ Mircea, dl. Crăciun Ovidiu Andrei, 
dl. Crişan Romeo, dl. Dăncuş loan Doru, dl. Gavra Bogdănel, dl. Hodorogea Bogdan, d-şoara Hordău 
Anne Mărie, dl. Lupşa Ştefan, d-şoara Marincaş Ioana, dl. Pap Zsolt Istvân, dl. Pinter Zsolt, dl. Pîrvu 
lonuţ, dl. Pop Adrian Cornel dl. Pop Claudiu-Vasile, dl. Pop Leontin, d-na Pop Mariana, dl. Roman 
Gabriel-Alexandru.

Dl. viceprimar Dăncuş: Bună ziua. Mă auziţi acum, stimaţi colegi? 0 chestiune de procedură. Având în 
vedere că această şedinţă a fost convocată de către un grup de consilieri, am să vă cer permisiunea, şi în 
primul rând, să cer permisiunea colegilor cu care am convocat această şedinţă, să mă fac un fel de 
purtător de cuvânt şi să prezint eu partea de început a şedinţei, şi să supun la vot proiectul ordinii de zi, 
după care voi da cuvântul d-lui preşedinte de şedinţă. Sunteţi de acord?

Dl. Bizău: Dar, dar numai scurt, Doru, că avem treabă.

Dl. Cirţ: Dl. preşedinte de şedinţă conduce şedinţa, iar la momentul potrivit, să vă susţineţi proiectul. Care e 
problema, de ce trebuie să conduceţi dvs. proiectul acesta? Avem preşedinte de şedinţă, îi dăm toată 
stima, să o facă.

Dl. viceprimar Dăncuş: Stimate dl. Mircea Cirţ, asta am şi spus. Având în vedere că această şedinţă nu a 
fost convocată de primar, iniţiatorii şedinţei sunt un grup de consilieri locali, în nr. de 8. în numele lor, să 
fac eu deschiderea acestei şedinţe, după care, voi da cuvântul preşedintelui de şedinţă. Evident, în acest 
context, cel care iniţiază şedinţa, va supune la vot şi ordinea de zi. Aşa este statutar, aşa este legal, 
conform adresei primite de la Ministerul Dezvoltării şi Administraţiei Publice.

Dl. Cirţ: Nu face niciun sens, dl. viceprimar, în sensul că, indiferent cine este iniţiatorul, preşedintele de 
şedinţă conduce şedinţa. Şi dvs. aveţi posibilitatea să vă susţineţi proiectul. în dezbaterea...

Dl. viceprimar Dăncuş: Dl. Cirţ, când voi ara eu, dvs. veţi grapa. Nu are rost să mai continuăm lucrurile 
astea, haideţi să intrăm în ordinea de zi.
Aşa cum am spus, suntem un nr. de 22 de consilieri, vă spun bine aţi venit.

Dl. Cirţ: Vă solicit, dl. viceprimar, să terminaţi cu glumele şi să continuaţi să fiţi serios.
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Dl. viceprimar Dăncuş: Vă mulţumesc. Bine aţi venit la Şedinţa extraordinara a Consiliului Local, de astăzi, 
20 octombrie 2021, convocată prin Convocatorul nr. 43824 din 15 octombrie 2021.
La şedinţă, suntem prezenţi un nr. de 22 de consilieri locali, din 23 în funcţie. Aşadar, şedinţa este 
statutară. Dl. Varga se va conecta în curând şi dânsul.
Aşadar, avem o şedinţă convocată printr-un convocator semnat de 8 consilieri locali. Cu un singur punct pe 
ordinea de zi, drept pentru care voi supune la vot ordinea de zi, după care voi da cuvântul preşedintelui de 
şedinţă, să conducă această şedinţă.

Dl. Cirţ: Am solicitat să iau cuvântul înainte de a intra în ordinea de zi.

Dl. viceprimar Dăncuş: O să discutaţi cu preşedintele de şedinţă. Nu cu mine.
Deci supunem la vot ordinea de zi, electronic se votează. Vă rog să daţi drumul la vot. Puteţi să votaţi 
acum. Să nu uitaţi să daţi şi submit, ca să se înregistreze votul.

A. Da 19/22 ( 86%)
B. Nu 0/22 ( 0%)
C. Abţinere 1/22 ( 5%)
No Answer 2/22 ( 9%)

A B C

Barbus Gheorghe I X I I
Gavra Bogdanei Viorel I X I I
Mircea Cirt I X I I
Pintér Zsolt I X I I
Crăciun Ovidiu I X I I
Pap Zsolt I X I I
Horia Buhan I X I I
Romeo Crişan I X I I
Pirvu Ionut I X I I
Claudiu Pop 
Doru Dancus

I
I X

I
I

I
I

x |

Bizău Simion I X I I
Anne Mărie Hordau I X I I
Pop Mariana I X I I
Hodorogea Bogdan I X I I
Gabriel Roman I X I I
Campan Mihaela Elena I X I I
Lupsa Ştefan I X I I
Pop Leontin 
Pop Adrian 
Ardelean Radu

I
I
I X

I
I
I

I
I
I

Marineas Ioana Mihaela I X I I

D-na secretar: 2 voturi nu s-au înregistrat. S-a votat, dar nu sunt înregistrate.

Dl. viceprimar Dăncuş: Nu s-au înregistrat 2 voturi. Se vede că s-a votat, o să solicit vot verbal, din partea 
următorilor colegi: dl. Pop Leontin. Nu s-a înregistrat votul dvs. Vă rog să.

Dl. Pop Leontin: Eu am votat pentru.

Dl. viceprimar Dăncuş: Pentru, mulţumim. Şi dl. Pop Adrian?

Dl. Pop Adrian: Tot pentru am votat.
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Dl. viceprimar Dăncuş: Mulţumesc. Cu 21 de voturi pentru şi 1 vot abţinere, ordinea de zi a fost adoptată. 
Aşadar, dau cuvântul d-lui preşedinte de şedinţă. Mulţumesc frumos.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bună ziua, dragi colegi. întâi, o să îi dau cuvântul d-nei secretar, să supună la 
vot procesul verbal al şedinţei anterioare.

D-na secretar: Bună ziua. Supun la vot Procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 30 septembrie 
2021. Prin vot electronic.

Dl. preşedinte de şedinţă: Puteţi vota acum.

A. Da 21/22 ( 95%)
B. Nu 0/22 ( 0%)
C. Abţinere 1/22 ( 5%)
No Answer 0/22 ( 0%)

A B C

Barbus Gheorghe I X I I
Gavra Bogdanei Viorel 
Mircea Cirt

I
I
X I

I
I
I x |

Pintér Zsolt I X I I
Crăciun Ovidiu I X I I
Pap Zsolt I X I I
Horia Buhan I X I I
Romeo Crişan I X I I
Pirvu Ionut I X I I
Claudiu Pop I X I I
Doru Dancus I X I I
Bizău Simion I X I I
Anne Marie Hordau I X I I
Pop Mariana I X I I
Hodorogea Bogdan I X I I
Gabriel Roman I X I I
Campan Mihaela Elena I X I I
Lupsa Stefan I X I I
Pop Leontin I X I I
Pop Adrian I X I I
Ardelean Radu I X I I
Marineas Ioana Mihaela I X I I

Dl. preşedinte de şedinţă: Până avem rezultatul votului, dacă sunt luări de cuvânt? Dar vă rog, scurt, 2, 3 
minute, fiecare.

Dl. Gavra: Eu doresc să iau cuvântul.

Dl. preşedinte de şedinţă: D-na Marincaş nu a trimis votul.

Dl. Cirţ; Eu am anunţat, dl. preşedinte, intenţia.

Dl. preşedinte de şedinţă: Da, am auzit. D-na Marincaş, cum votaţi? Pentru?

D-na Marincaş: Am trimis votul. Votul meu este pentru.
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Dl. Varga Cornel intră la şedinţă, după adoptarea ordinii de zi şi a procesului verbal al şedinţei 
anterioare.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bine, mulţumim. Acum, o să îi dau cuvântul, prima oară, d-lui Cirţ, care s-a 
înscris primul la cuvânt. Vă rog.

Dl. Cirţ: Stimaţi colegi, am primit de la un cetăţean, o adresă, prin care îmi solicită să intervină în faţa dvs., 
şi o să citesc adresa, că e scurtă, urmând să fac o adresă şi către primărie. "Subsemnata 
către dl. consilier Mircea Cirţ, vă solicit audienţă, pentru a vă ruga să îmi prezentaţi cazul în Consiliul Local 
Baia Mare, caz pentru care mă lupt de 7 ani, din 2014. Solicit să se întocmească actul constatator pentru 
intrarea în legalitate a ofertei de vânzare întocmite de către mine şi depusă la Primăria Baia Mare. în 2014, 
conform înregistrării 30673 din 28.10.2014, ora 12:10, şi număr de înregistrare 34131 din 28.11.2014. în 
2020, deoarece Societatea Gastrorom s-a radiat şi s-a divizat, am refăcut oferta de vânzare către Primăria 
Baia Mare, de pe Sagitarius S.A., pe persoană fizică conform nr. înregistrare 36185 din
2.10.2020, cu referire la oferta din 2014. Solicit cele de mai sus, datorită faptului că Primăria Baia Mare nu 
a solicitat adresa primită de la O.C.O.T. nr. 580103, adică din 03.09.2015, şi depusă la Primăria Baia Mare, 
cu nr. 24201, din 08.09.2015, prin care trebuiau soluţionate numerele topo. Cu mulţumiri,
06.09.2021” D-na secretar, vă rog frumos ca, până la următoarea şedinţă, să veniţi cu un răspuns pe 
problema ridicată de cetăţeanul amintit.

D-na secretar: Putem să vă spunem şi acum. D-na a fost în nenumărate rânduri, în audienţă, atât
la mine, cât şi la directorul de patrimoniu, la arhitectul şef, cât şi la. dl. viceprimar, cât şi la dl. primar. D-na 

nu are toate actele necesare, pentru a dovedi un drept de proprietate, şi atâta vrem cât nu are un 
drept de proprietate, oferta dânsei nu poate fi luată în considerare, pentru că noi nu putem cumpăra ceva 
ce nu există înscris în C.F. Noi aşteptăm ca dânsa să prezinte un C.F. în care are acea proprietate, pentru 
a vă putea dvs. exprima asupra ofertei doamnei. Dânsa ştie, a fost inclusiv cu avocat, soluţia dânsei este 
în instanţă, să îşi facă un act de constatare a dreptului de proprietate. Dânsa nu doreşte să meargă în 
instanţă. Deci dânsa ştie soluţia şi ce are de făcut.

Dl. Cirţ: Ok. Mulţumesc.

D-na secretar: Dacă doriţi, puteţi...

Dl. Cirţ: Eu o să trimit o adresă către dvs., prin care să îmi răspundeţi în scris, ceea ce aţi amintit mai 
devreme.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bine. Dacă mai sunt alte luări de cuvânt?

Dl. Cirţ: Mulţumesc.

Dl. Gavra: Da.

Dl. preşedinte de şedinţă: Dl. Gavra?

Dl. Gavra: Stimaţi colegi, dragi băimăreni, care ne urmăriţi pe paginile social-media, am câteva probleme 
pe care doresc să le ridic. Prima este oarecum legată de proiectul de hotărâre, pe care îl avem astăzi şi 
care este supus la vot. Consider că pentru Baia Mare, după mai bine de 20 de ani, este ruşinos să nu 
avem un teren de fotbal la standardele, măcar ale nivelulului Ligii I. Am văzut ieri materialul din Gazeta 
Sporturilor, în care stadionul arăta deplarabil. Cred că, şi fac un apel la dvs., ştiu că executivul primăriei a 
încercat, ani la rând, să obţină fonduri de la CNI, dar cred că trebuie să avem o abordare pentru bugetul de 
anul viitor, sau de anii viitori, astfel încât acest fenomen fotbalistic şi infrastructura fotbalistică, pe lângă 
cele 2 terenuri de la Liceul Aurel Vlaicu, să ne ocupăm, într-adevăr, şi de stadionul Viorel Mateianu sau de 
o altă locaţie, în funcţie de strategia care va fi aprobată. Din urmă cu 6 ani, când iarăşi băieţii de la Minaur, 
sau Minerul, au ajuns în optimile Cupei României, când s-a mai montat o nocturnă, nu am făcut nimic la
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acest obiectiv numit Stadionul Dealul Florilor sau Viorel Mateianu. De aceea, rugămintea mea este, pentru 
executiv, ca să găsim o abordare multianuală în care să luăm în mâinile noastre, ale băimărenilor, 
realizarea acestui obectiv.
Al doilea punct, pe care vreau să vi-l supun atenţiei, şi sper ca d-nii viceprimari să dea curs cât mai urgent, 
am numeroase sesizări de la părinţi ai elevilor băimăreni, că în unele unităţi de învăţământ, atât în clase, 
cât şi în sălile de sport, nu există încălzire. Şi pot să vă dau exemple: sala de sport de la Dimitrie Cantemir, 
Liceul Lucaciu, Liceul Şincai, Şi alte unităţi de învăţământ. Cred că trebuie să ne ocupăm mai atent de 
ceea ce înseamnă educaţia în Baia Mare. Nu pot sta cu gecile pe ei, copiii, la cursuri, când este şi această 
pandemie, şi nu ştim dacă sunt răciţi sau sunt purtători de Sars-Cov2. De aceea, fac un apel către 
viceprimari, către Direcţia de Utilităţi Publice, fostul Energoterm, care gestionează problema încălzirilor în 
unităţile de învăţământ, să verifice toate centralele, să vedem dacă există încălzire sau nu.
Şi un al treilea aspect, pe care l-am mai spus şi îl reiterez, se pare că datorită creşterii nr. de cazuri de 
îmbolnăviri, vom avea, din nou, un lockdown, sau parţial lockdown. Ce se mai întâmplă cu achiziţia acelor 
tablete, table inteligente, laptopuri? Pentru că, dacă de luni, se intră din nou în sistemul Online, unii dintre 
elevii băimăreni nu vor putea beneficia de aceste promise instrumente de învăţare, de mai bine de un an 
jumătate. Vă mulţumesc.

Dl. Pop Leontin: Aş dori şi eu să iau cuvîntul.

Dl. preşedinte de şedinţă: înainte, dl. Pop Leontin, o să îi dau cuvântul d-lui Dăncuş, să răspundă pe 
problema tabletelor, şi după. Mulţumesc.

Dl. viceprimar Dăncuş: O să iau pe rând.

Dl. Bizău: Fraţilor, dacă faceţi campanie electorală în timpul şedinţei, eu închid şi plec. Haideţi să votăm 
proeictul, şi faceţi campanie după aia. Faceţi campanie electorală, fiecare pe partea lui. Nu de asta ne-am 
întâlnit, mi-am pierdut timpul, ca să fac chestia asta?

Dl. viceprimar Dăncuş: De acord cu dvs.

Dl. Bizău: Cu tot respectul, pentru fiecare.

Dl. viceprimar Dăncuş: Dacă îmi permiteţi. în 2 fraze, o să îi răspund d-lui consilier Gavra. Vizavi de 
căldura în unităţile de învăţământ.

Dl. Bizău: Dl. viceprimar, hai să votăm proiectul, după aia răspundeţi cât vreţi, după aia.

Dl. viceprimar Dăncuş: în regulă, bine. Atunci răspund după proiectul de hotărâre.

Dl. Bizău: Şi luările de cuvânt, după aia. Hai să facem proiectul. După aia vorbiţi cât vreţi, campanie 
electorală.

Dl. viceprimar Dăncuş: De acord.

Dl. preşedinte de şedinţă: O să îi dau întâi cuvântul scurt d-lui Pop Leontin. Şi după aia, votăm proiectul. 

Ordinea de zi:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului valorii biletelor pentru accesul la meciurile 
disputate pe teren propriu de către echipa de fotbal a Clubului Sportiv Minaur Baia Mare, pentru 
sezonul competiţional 2021-2022

Iniţiatori - Dăncuş loan Doru, Bărbuş Gheorghe şi Varga Cornel
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Dl. Pop Leontin: Eu o să fiu strict la subiect. Că am avut primii comisia III, dimineaţă. Şi acolo, referitor la 
proiectul pe care îl dezbatem astăzi, am solicitat nişte informaţii de la reprezentantul Clubului Minaur şi de 
la iniţiatori. Deci am primit informaţii că a fost analizată capacitatea funcţională a stadionului, având în 
vedere tribuna cu probleme, s-a ţinut cont şi de situaţia pandemică, dacă depăşesc 6 la mie, să fie sub 
50%, capacitatea ocupată, vor fi 4.000 de locuri, deci bilete care se vor vinde, şi biletele vor fi tipărite, mă 
rog, biletele vor fi online, se vor vinde, deci nu va exista posibilitatea, ca în anii trecuţi, a unor erori, să nu 
zic altfel. Deci par a fi toate în regulă. Măsurile, pe care fiecare club e obligat să le ia, înainte de fiecare 
meci de ligă, referitor la Covid, la asigurarea termometrizării, identificării certificatelor verzi, şi jandarmi, şi 
Federaţia altfel nu ar da drumul la jocurile astea. Deci gradul de siguranţă al cetăţenilor care vor participa, 
ar fi rezolvat. Un singur lucru, ce am discutat în comisie, şi am încheiat şi noi repede comisia, lumea a fost 
de acord cu locurile pentru copii. Deci, în cele 4.000 de locuri, aş dori să fac un amendament, 5% să fie 
pentru 200 de copii, legitimaţi la fotbal, pentru mini fotbaliştii aceştia. Pentru că pentru ei vin exemplele de 
la Liga I, şi ar trebui şi ei să aibă accesul gratuit. Deci, copiii, vorbesc, organizaţi şi legitimaţi la fotbal. Mini 
fotbaliştii şi juniorii.

Dl. Bizău: Pentru toţi copiii legitimaţi la fotbal, ar trebui să fie gratuit.

Dl. Pop Leontin: Exact.

Dl. Bizău: Dar ordonat, cu antrenor, cu profesor.

Dl. Pop Leontin: Ordonat, bineînţeles. Numai cei care vin pe liste. Ordonaţi. Atât ar fi amendamentul meu. 
Mulţumesc.

Dl. Bizău: Da, sunt pentru.

D-na secretar: Dar dl. Pop, numai o clipă. Dacă îmi permiteţi, spuneţi-mi, vă rog, unde faceţi acel 
amendament, la ce articol?

Dl. Pop Leontin: La art. 1.

D-na secretar: Sau doriţi să se ţină cont de recomandare? Sau ziceţi-mi unde.

Dl. Pop Leontin: La art. 1, aş dori.

D-na secretar: Unde? Vă rog să îl formulaţi, ca să înţelegem.

Dl. Pop Leontin: Deci în cadrul meciurilor de Cupa României, că în rest au gratuitate, toată lumea, aş dori 
ca 5% din locuri, din cele 4.000 să fie destinate copiiilor care.

D-na secretar: Ok. Acest proiect nu face vorbire de niciun 4.000 de locuri. Noi nu facem vorbire de locuri. 
Noi facem vorbire, proiectul face vorbire de tariful biletului.

Dl. Gavra: D-na secretar şi dl. Pop, eu ştiu că în comisia juridică, ni s-a explicat faptul că intră gratuit copiii, 
cu vârsta de până la 12 ani, nu sunt număraţi nici în cuantumul celor 4.000, care pot să intre, nu le trebuie 
test, nu le trebuie vaccin. Atunci dvs., dacă faceţi acest amendament, îi faceţi la aceia de la 12 la 18 ani.

Dl. Pop Leontin: Păi de la 12 ani intră gratuit. Aşa au zis.

Dl. Gavra: Până la 12 ani.
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Dl. viceprimar Dăncuş: Stimaţi colegi, dl. Pop, haideţi să fim un pic mai pragmatici. în calitate de iniţiator al 
acestui proiect, şi parte din executivul Primăriei Municipiului Baia Mare, îmi iau, aşa, acest angajament şi 
susţin propunerea dvs., ca să creăm un cadru prin care, atunci, dacă vor fi, la vremea meciului, 1, 2, 3, 4, 5 
echipe de juniori care doresc să intre cu copiii la meci, să le facilităm intrarea. Fără a mai face niciun 
amendament. Eu îmi asum această propunere a dvs., şi o să creăm un mecanism ca aceşti copii să intre.

Dl. Pop Leontin: Deci trebuie din timp, să trimită tabelele, nu în ziua meciului.

Dl. Bizău: Şi în ziua meciului, să vină cu copiii, să vină acolo cu antrenorul şi să fie intrare gratuită. Şi cu 
legitimaţie de la club. Fiecare copil, cu legitimaţie.

Dl. viceprimar Dăncuş: O să solicităm cluburilor sportive de copii şi juniori,

Dl. Bizău: Intră 2, 3 copii în plus, nu ne interesează asta. Prea puţin.

Dl. viceprimar Dăncuş: Le facilităm accesul la acest meci, în limita unui nr. de 5% din capacitatea 
stadionului, care va fi pusă la dispoziţie. Sunteţi de acord cu asta:? Şi îmi asum în plen aceasta.

Dl. Bizău: Da, sigur.

Dl. Pop Leontin: în regulă.

Dl. Bărbuş: Cum să vii cu legitimaţia în mână, fiecare jucător să vină cu legitimaţia în mână. Nu.

Dl. Pop Leontin: Un tabel.

Dl. Bărbuş: Nu, dl. Pop. Nici tabel.

Dl. viceprimar Dăncuş: Ce ziceaţi, dl. Bărbuş? Stimaţi colegi, sunteţi de acord cu propunerea făcută de 
către colegul nostru, Pop Leontin, pe care mi-o asum, în calitate de membru al executivului, şi împreună cu 
conducerea clubului, vom găsi un mecanism prin care cluburile de copii şi juniori, care vor dori, evident, să 
le facilităm accesul gratuit la acest meci.

Dl. Gavra: De acord.

Dl. viceprimar Dăncuş: Dl. Pop?

Dl. Pop Leontin: Da.

Dl. viceprimar Dăncuş: Bun. Mulţumesc frumos. Atunci, putem să mergem în continuare şi discutăm, găsim 
un mecanism împreună cu colegii.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bun. Alte discuţii?

Dl. Gavra: Nu cred că sunt aşa de multe cluburi, probabil, dl. Dăncuş, puteţi să faceţi o adresă din partea 
primăriei către aceste cluburi, prin care să îi înştiinţaţi de această ofertă a municipalităţii, dacă vor să vină 
sau nu, să comunice din timp.

Dl. viceprimar Dăncuş: Asta am şi spus. Că o să facem o adresă.

Dl. Pop Leontin: Sunt 200 de mini fotbalişti. Nu e mai mult.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bine. Mulţumesc. Atunci intrăm în proiect. Proiectul nr. 1 şi singurul. Cu aviz 
favorabil de la Comisia I şi Comisia III. Dl. Pop, mai formulaţi amendamentul?
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Dl. Pop Leontin: Da. Să rămână ca amendament. Să rămână valabil.

D-na secretar: Ziceţi, dl. Pop, unde să îl introducem, la care articol.

Dl. viceprimar Dăncuş: Dl. Pop, lăsaţi că d-na secretar are chef de vorbă.

Dl. Pop Leontin: La art. 1, 5% din locuri vor fi rezervate...

D-na secretar: Nu 5%.

Dl. viceprimar Dăncuş: Dl. Pop, nu ne mai înţelegem. Văd că d-na secretar îşi caută de lucru.

Dl. Cirţ: Dl. Dăncuş, vă rog frumos să ne scutiţi de lipsa de respect.

Dl. Pop Leontin: Acum, la fiecare şedinţă, o să ne daţi promisiuni? Eu am încredere,dar poate lipsiţi.

Dl. viceprimar Dăncuş: Eu?

Dl. Pop Leontin: La următoarea etapă de Cupa României, dacă lipsiţi, cine ne mai promite? Să rămână 
acolo.

Dl. viceprimar Dăncuş: Şi dacă aş lipsi, eu încerc să mă ţin de promisiune. Verificaţi-mă, dacă nu mă ţin de 
promisiune.

Dl. Cirţ: Aţi mai spus că nu se ţine şedinţa, dl. Dăncuş. Şi pe urmă, aţi fluturat în aer. păi dacă m-au crezut. 
Păi ce să vă mai credem, dl. Dăncuş? Mai ţineţi-vă de cuvânt.

Dl. Pop Leontin: Haideţi să facem amendamentul, şi după aia votăm. Care e problema?

Dl. Cirţ: Ştiţi dvs.

Dl. viceprimar Dăncuş: Bine.

D-na secretar: Deci, dl. Pop.

Dl. Pop Leontin: Deci, cu amendamentul că 5% din totalul de locuri, să fie rezervat copiiilor legitimaţi.

Dl. Cirţ: D-na secretar, îmi permiteţi, vă rog, puţin.

Dl. Ardelean: Lăsaţi-I să spună amendamentul, dl. Cirţ. Dar cine sunteţi dvs.? Staţi un pic, să prezinte omul 
amendamentul. Nu mai întrerupeţi pe toată lumea. Că nu putem sta după dvs., să vă faceţi campanie. 
Lăsaţi omul să-şi susţină amendamentul.

Dl. Cirţ: Dl. Ardelean, ştiţi ce am vrut să spun? Nu se transmite online. Care este problema?

Dl. viceprimar Dăncuş: Se transmite, pe Municipiul Baia Mare.

Dl. Cirţ: la verificaţi. Cetăţenii îmi spun că nu pot să urmărească. Aşa că rezolvaţi problema, mai întâi, de 
comunicare. Şi dl. Ardelean, puţin respect nu strică.

Dl. Ardelean: Haideţi că m-am săturat de dvs., că tot îi atacaţi, pe toată lumea atacaţi, cu aerul ăsta de 
maestru. Vă rog frumos să staţi acolo, să respectaţi, să cereţi cuvîntul când aveţi de spus, nu ne mai
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atacaţi pe toţi. Şi nu rânjiţi aşa, în cameră. Că nu mă impresionaţi absolut deloc. Vă rog să ne respectaţi şi 
să îl lăsaţi pe dl. Pop Leontin să îşi propună amendamentul.

Dl. Cirţ: Eu sunt pentru.

Dl. Ardelean: Zâmbiţi acolo, şi ne luaţi de sus. Nu sunteţi cu nimic superior. Şi dacă vreţi să ştiţi, nu aveţi 
nici măcar căderea să faceţi aşa ceva. Dl. Pop Leontin, vă ascultăm. Vă rog.

Dl. Pop Leontin: Deci aş dori să fie amendamentul ca 5% din totalul locurilor, să fie rezervată copiiilor şi 
juniorilor legitimaţi la fotbal. în cadrul meciurilor de Cupa României.

D-na secretar: Deci, dl. Pop, numai un pic. Deci, la art. 1, solicitaţi intoducerea unui nou alineat.

Dl. Pop Leontin: Da.

D-na secretar: Bun. Care va avea următorul cuprins.

Dl. Pop Leontin: 5% din totalul locurilor disponibile, să fie rezervat cluburilor de copii şi juniori legitimaţi la 
fotbal.

Dl. viceprimar Dăncuş: Dl. Pop, dar dacă introducem la art. 2?

Dl. Pop Leontin: Acolo, e gratuit totul.

D-na secretar: Numai un pic, că la art. 1, avem tarif de 50 lei.

Dl. Pop Leontin: Exact.

D-na secretar: Pe care dvs. îl completaţi că 5% din locuri să fie pentru cluburile de copii şi juniori. Cu atât I- 
aţi completat.

Dl. Gavra: Cu gratuitate. Gratis, dl. Pop.

Dl. Pop Leontin: La copii şi juniori, 5% să fie locuri cu gratuitate. Că despre asta e vorba. Copiii trebuie să 
vadă modelele adevărate. Dacă vrem să îi atragem la fotbal. Şi să avem pentru cine construi stadioane. 
Dacă nu, vom tot închiria nocturne şi alte cele.

Dl. Bizău: Haideţi să votăm proiectul. Chiar am treabă.

D-na secretar: Deci, amendamentul va fi: la art. 1, se introduce alineatul 2, care va avea următorul 
conţinut: ”5% din totalul numărului de locuri se alocă cluburilor de copii şi juniori. Accesul va fi gratuit 
pentru aceste cluburi.”

Dl. Pop Leontin: Da.

Dl. Bizău: Sunt atâţia copii, care joacă fotbal?

Dl. Pop Leontin: Sunt 200 de mini fotbalişti.

Dl. Bizău: 200?

Dl. Pop Leontin: Da, da.

Dl. Bizău: Dacă vin toţi, e ok.
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Dl. Pop Leontin: Păi nu ştiu dacă o să vină.

Dl. Bizău: Până la 5%.

Dl. preşedinte de şedinţă: O secundă. Haideţi să supunem la vot amendamentul. Şi după aia, proiectul. 
Amendamentul, puteţi vota acum.

A. DA 1 7 /2 3  ( 74%)
B. NU 0 / 2 3  ( 0%)
C. ABŢINERE 3 / 2 3  ( 13%)
No Answer 3 / 2 3  ( 13%)

A B C

Barbus Gheorghe 1 X 1 1 1
Gavra Bogdanei Viorel 1 X 1 1 1
Mircea Cirt 1 1 1 X 1
Pinter Zsolt 1 X 1 1 1
Crăciun Ovidiu 1 X 1 1 1
Pap Zsolt 
Horia Buhan

1
1 X

1
1

1
1

1
1

Romeo Crişan 1 X 1 1 1
Pirvu Ionut 1 X 1 1 1
Doru Dancus 1 X 1 1 1
Bizău Simion 1 X 1 1 1
Anne Mărie Hordau 1 X 1 1 1
Pop Mariana 1 1 1 X 1
Hodorogea Bogdan 1 X 1 1 1
Gabriel Roman 1 1 1 X 1
Campan Mihaela Elena 1 X 1 1 1
Cornel Varga 1 X 1 1 1
Claudiu Pop 1 X 1 1 1
Lupsa Ştefan 1 X 1 1 1
Pop Leontin 
Pop Adrian 
Ardelean Radu

1
1
1 X

1
1
1

1
1
1

1
1
1

Marincas Ioana Mihaela 1 X 1 1 1

Dl. preşedinte de şedinţă: Dl. Zsolt Pap, vă rog să votaţi.

Dl. viceprimar Pap: La mine, nu a apărut.

D-na secretar: Verbal, atunci.

Dl. viceprimar Pap: Deci la mine nu a apărut.

Dl. Varga: Aşa e când eşti la putere.

Dl. preşedinte de şedinţă: Votează verbal. Zsolt.

Dl. viceprimar Pap: Când sunt mai mulţi la putere, ştii? Votez verbal pentru.Consemnaţi votul meu verbal, 
da, pentru.
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D-na secretar: Şi mai avem 3 voturi, care au fost exprimate, dar nu au fost transmise. Să deschidem, să 
vedem.

Dl. preşedinte de şedinţă: Daţi toţi submit. Avem 3 abţineri, 17 voturi pentru.

Dl. Varga: Cine s-a abţinut?

D-na secretar: Dl. Pop Leontin şi dl. Pop Adrian, nu aţi transmis votul.

Dl. Pop Leontin: Eu sunt pentru.

Dl. Pop Adrian: Eu sunt pentru.

Dl. preşedinte de şedinţă: Dl. Pop Leontin, cum votaţi?

Dl. Pop Leontin: Sunt pentru.

Dl. preşedinte de şedinţă: Pentru, normal. Dl. Pop Adrian?

Dl. Pop Adrian: Pentru.

Dl. preşedinte de şedinţă: Bun. Toată lumea şi-a exprimat votul. Amendamentul a trecut cu 20 de voturi 
pentru şi 3 abţineri.
Acum, dacă nu mai sunt alte discuţii, eu zic să votăm proiectul, tot electronic. Cu amendamentul votat. Vă 
rog să supuneţi la vot.

A.DA 16/23 ( 70%)
B.NU 1/23 ( 4%)
C.ABŢINERE 4/23 ( 17%)
No Answer 2/23 ( 9%)

A B c
Barbus Gheorghe 1 X 1 1
Gavra Bogdanei Viorel 1 1 x 1
Mircea Cirt 1 x 1
Pintér Zsolt 1 X 1 1
Crăciun Ovidiu 1 x 1 1
Pap Zsolt 1 x 1 1
Horia Buhan 1 1 x 1
Romeo Crişan 1 x 1 1
Pirvu Ionut 1 x 1 1
Doru Dancus 1 x 1 1
Bizău Simion 1 1
Anne Marie Hordau 1 1 x 1
Pop Mariana 1 x 1 1
Hodorogea Bogdan 1 x 1 1
Gabriel Roman 1 x 1 1
Campan Mihaela Elena 1 x 1 1
Cornel Varga 1 x 1 1
Claudiu Pop 1 1 x 1
Lupsa Stefan 1 x 1 1
Pop Leontin 1 x 1 1
Pop Adrian 1 1
Ardelean Radu 1 x 1 1
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Marincas Ioana Mihaela | X | | |

Dl. Pop Adrian: Cred că iarăşi nu a mers. Sunt pentru.
Dl. Bizău: Şi eu sunt pentru. Am greşit butonul. Sunt pentru. Bizău.

D-na secretar: Dl. Bizău, dvs. nu aţi votat deloc.

Dl. Bizău: Am greşit acolo.

Dl. preşedinte de şedinţă: Dl. Bizău a votat verbal pentru.

D-na secretar: Şi mai avem 2 voturi exprimate şi netransmise.

Dl. preşedinte de şedinţă: 16 voturi pentru, 1 vot împotrivă şi 4 abţineri. Şi 2 voturi neexprimate. Unul e al 
d-lui Bizău, care a votat pentru.

D-na secretar: Şi dl. Pop Adrian.

Dl. Pop Adrian: Pentru. Am zis.

Dl. preşedinte de şedinţă: 18 voturi pentru, 1 vot împotrivă, 4 abţineri. Proiectul a trecut.
Hotărârea nr. 318/2021.

Dl. Bizău: Sunt curios cine e împotrivă.

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă puteţi uita. Sau nu vă apare? Doar mie îmi apare. împotrivă, dl. Cirţ, şi 
abţineri: Gavra Bogdan, Horia Buhan, Anne-Marie Hordău şi PopCIaudiu.

Dl. Bizău: Bun. Mulţumim. Eu mă retrag. O zi bună tuturor.

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă mai sunt alte discuţii, acum, în încheiere?

Dl. Bizău: Mulţumesc tuturor. O zi bună tuturor.

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă nu, ne vedem data viitoare, la şedinţa ordinară. Şi succes echipei Minaur 
Baia Mare.
La revedere. O zi bună.

Secretar General al Municipiului Baia Mare, Preşedinte de şedinţă,
Jur. Lia Augusţina Mureşan Crăciun Ovidiu Andrei
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